
 Číslo materiálu : 4/01 
Komise: Komise sportovní                                                      
Datum :   16. 1. 2020                                                         RM 5. 2. 2020 
Přítomni: 
 
 
Host: RM 
Omluveni: 
Neomluveni: 
 

J. Třískala, K. Ptáček, ,  M. Běhounek, F. Nedvěd,  A. Salák, Z. Knap,  
Zápis: J. Třískala, L. Krulišová 
 
Mgr. Bc. Vít Šnajdr - místostarosta 
T. Morawski, T. Pilc, K. Fialová, R. Hanuš, L. Hojdová, J. Němeček, M. Procházka 
L. Vokoun 

 
Člen RM: 

 
 

Příští jednání: xx. xx. 2020 
 
1) Návrh usnesení pro RM :                                                                                                         
RM města Kutná Hora  
 

1. bere na vědomí  
 

           zápis sportovní komise ze dne 16.1.2020 
            
            2. odvolává 
           pana Ing. Ladislava Vokouna z důvodu pravidelné absence na jednání SK 
            
   
       
2) program jednání komise včetně krátkého komentáře : 
1. Pro častou absenci pana Ladislava Vokouna komise navrhla jeho vyloučení 
2. SK žádá oslovit pana Němečka, pana Pilce a pana Procházku, zda chtějí ve SK pokračovat, jejich 
absence a pasivní přístup zneschopňují usnášení SK 
3. SK žádá OPPŠK kontrolu počtu družstev v kolektivních sportech přímo u jejich svazu, zda 
souhlasí s údaji uvedenými v dotaznících. 
4. Koncepce sportu – vzhledem k tomu, že v roce 2020 končí platnost Koncepce podpory sportu 
v Kutné Hoře, SK bude pracovat na nové podobě materiálu, kde bude upraven pilíř týkající se 
financování sportovišť a případně do nové koncepce bude začleněn nový pilíř na vzdělávání trenérů. 
5. Registrovaná mládež – v rozdělení nalezeny drobné chyby, které budou odstraněny. Pan Salák 
opravený materiál obratem pošle s tím, že o výši podpory budou členové následně hlasovat formou 
per rollam.  
Výsledek hlasování: Souhlasilo všech 14 členů SK.  
Materiál s přehledem navrhovaných částek pro jednotlivé žadatele je uveden v příloze tohoto zápisu. 
6. Návrh hodnotit malé granty ve SK 
7. Informovat oddíly o anketě „Sportovec roku Kutné Hory 2019“ 
  
Příští jednání sportovní komise  
Příští jednání sportovní komise – termín bude upřesněn 
Program jednání: 

- Příprava nové „Koncepce sportu“ 
 
 
 
 
 



3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM : 
 

4) Reakce rady města : 

 
Zapsal : L.Krulišová 
Elektronicky ověřil :  Jan Třískala 
Datum: 30.1.2020 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 















 


